

CONCIERGE

MONTHLY NEWSLETTER SEPTEMBRE/SEPTEMBER 2019



SOFITEL
HOTELS & RESORTS

BRUSSELS LE LOUISE

[CHERS
CLIENTS](#)

[Découvrez le Sofitel Brussels Le Louise au cœur du luxueux quartier commerçant de l'Avenue Louise. Conçu par le célèbre architecte Antoine Pinto, l'hôte mêle surréalisme belge et élégance à la française.](#)

[Discover Sofitel Brussels Le Louise in the heart of the upscale Avenue Louise shopping district. Designed by renowned architect Antoine Pinto, the hotel blends Belgian surrealism with renowned French elegance.](#)

[Conciergerie Team](#)

Brussels Design September

Brussels Design September, devenu le rendez-vous incontournable des passionnés du design, englobe plus de 100 évènements culturels et commerciaux à Bruxelles. La ville devient, pendant un mois la plateforme de rencontre de nombreux designers belges et internationaux. Brussels Design September se décline en plusieurs évènements, comme des expositions (Lobby Sofitel Louise), des conférences, un parcours Arts&Crafts, le Commerce Design Awards ou encore le Brussels Design Market. Autant de lieux de dialogues et de rencontres entre designers, architectes et amoureux du design. Un véritable parcours urbain à découvrir dans les magasins, pop-up stores, galeries et espaces culturels. Cette édition sera à nouveau marquée par les dernières tendances du design belge et international. Fidèle à l'esprit pluridisciplinaire de l'évènement, les différents mouvements, influences, références et métiers, qui participent au design d'aujourd'hui seront harmonieusement, mis en évidence

[jusque Fin septembre.](#)



Brussels Design September, which has become the unmissable event for design enthusiasts, encompasses more than 100 cultural and commercial events in Brussels. The city becomes, for a long time, the meeting platform for many Belgian and international designers. Brussels Design September is declined in several events, as exhibitions (Lobby Sofitel Louise), conferences, a course Art & Crafts, the Commerce Design Awards or the Brussels Design Market. So many places of dialogue and meetings between designers, architects and design lovers. A real urban journey to discover in stores, pop-up stores, galleries and cultural spaces. This edition will be in the latest trends in Belgian and international design. Faithful to the multidisciplinary spirit of the event, the different movements, influences, references and professions, which allow today's design to be harmoniously, highlighted

[Untill End of September](#)

Un jour, un lieux / One day, a place



- *sam. 14 septembre – dim. 15 septembre*
Wanderlust Craft Beer Festival
Lieux : Marché aux poissons/ Fish Market Place

Le Wanderlust est une célébration de la bière avec 15 brasseries belges et étrangères à découvrir.

You will travel with 15 beautiful breweries around a whole spectrum of flavors.



- *ven. 13 septembre – dim. 15 septembre*
Fête de la BD/ Brussels Comic Strip Festival
Lieux/place : parc Royale/ Place des palais

Depuis sa création en 2010 par visit.brussels, la Fête de la BD est devenue un événement incontournable, à la fois auprès des bédéphiles, mais aussi pour le grand public.

The Brussels Comic Strip Festival is a must for serious lovers of comic strips, obviously, but also for a wider public.

Dimanche à partir de 13h: Parade des Ballons
Sunday from 1pm : Ballons parade departure

- *sam. 28 septembre – dim. 29 septembre*
Brussels Design Market
Lieux/ Place: Tour & Taxi

Depuis sa création en 2002, le Brussels Design Market a évolué jusqu'à se positionner comme « le plus grand marché de design vintage en Europe ».

Ever since its creation in 2002, the Brussels Design Market has evolved into the « the largest design market in Europe ».

Vue Panoramique/ Panoramic view

La Grande roue de Bruxelles :

La grande roue offre une vue imprenable sur Bruxelles, Elle monte à 55 mètres de haut, ce qui totalise une hauteur de plus de 100 mètres sur le panorama bruxellois

The Brussels Ferris Wheel:

The ferris wheel offers a breathtaking view of Brussels, It rises to 55 meters (180.5 feet) high, which adds up to a height of more than 100 meters (328 feet) on the Brussels panorama

Lieux: Place: Place poelaert



SOFITEL BRUSSELS LE LOUISE

AVENUE DE LA TOISON D'OR, 40-1050 BRUXELLES.

TEL.: +32 2 514 22.00

www.sofitel.com



